
Referat frå FAU-møtet tysdag 8.juni 2021 kl.20-21

Møtte: Hilde Holte Selland, Tonje Været, Anita Sjøthun, Janne Grønbech, Kurt 
Norheim, Elin Anette Hillestad, Tomas Kjørlaug, Nina Urdal og Øyvind Oksnes

På telefon: Ingvild Midttun Kjos

Ikkje til stades: Ida Ur Haugen og Inger Johanne Lomheim

Saker: 

37/20-21:     Gjennomgang av referat frå førre FAU-møte

Referat godkjent. 

38/20-21:     Lekser

Kommunalsjef i oppvekst Knut Åge Teigen har sendt ut ein forespurnad til SU om
dei kan refektera litt rundt lekser. Me i FAU er positive til ein gjennomgang av 
lekser og har derfor kommet fram til desse punkta som me vil ta vidare til SU 
møtet: 

- Skule og heim må ha eit tett samarbeid. Viktig at skulen legg fram kva 
forventningar dei har til leksene og når foreldre skal ta kontakt. Viktig at foreldre 
kjem til lærar når ting ikkje fungerer.  

- Det er viktig at elevane får lekser som er tilpassa deira nivå. 

- Det bør gå meir på tid slik at både svake og sterke elevar får passe mengde 
lekser når dei skal øva heima. 

- Viktig at det er variasjon i leksene. Og at leksene er repetisjon eller enkel 
førebuing.

- Ønske om leksehjelp på ungdomsskulen med pedagog. Tett dialog mellom heim
og skule om behovet for leksehjelp på ungdomstrinnet. 

- Det er viktig at ein tek seg tid til å «snu alle steinar» for å fnne metodar som 
fungerar godt og varierar, både vidareføring av eksisterande så vel som nye 
metodar (fnne beste praksis.. 

39/20-21: Vipps

No er alt i orden med vippskontoen og Øyvind jobbar med at alle klassane vert 
får sin eigen konto. 

Referent: Janne Grønbech


